
Europeiska Ungdomsparlamentet Sverige (EUP Sverige) 

Styrelsemötesprotokoll  

Sammanträdesdatum 2020-10-03 – 2020-10-04 

Sida 1(15) 

 
Plats och tid: Stockholm & Zoom start kl. 10:13 (dag 1) och slut 16:12 (dag 2) 
 
Närvarande Förbundsstyrelsen: 

PS (Ordförande)  
AD   (Vice Ordförande)  
JH  (Kassör)  
AF (Lärarrepresentant) 
MA (Ordinarie Ledamot)  
AA (Ordinarie Ledamot) 
RB (Ordinarie ledamot) 
VH  (Ordinarie Ledamot) 
EM  (Ordinarie Ledamot) 
 

Övriga närvarande: 
NS (Ordf. RGS Väst) 
JN (v. Ordf. RGS Öst) 
TH (Ordf. RGS Syd) 
 

 
Underskrifter:  Paragrafer: §1-30 
 
Sekreterare 

 
 
 
Ordförande 

 
 
 
 
Justerare 

 
Paul Stone  
Alexander Dürr
Joel Hultman  
Anders Fridén 
Maja Ahlberg 
Arad Aslrousta  
Robin Bucher 
Vilhelm Hayen  
Elise Murphy 

Nora Samuelsson 
Jack Nassri
Tim Hultman

Arad Aslrousta  
2020-10-17, Mölndal 

Paul Stone  
2020-10-17, Oxford 

Joel Hultman  
2020-10-17, Lund 

 
 
   
 
Ordförande  Sekreterare  Justerare  
Paul Stone  Arad Aslrousta Joel Hultman 
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§1. Mötets öppnande 
Förbundsordförande PS öppnar mötet klockan 10:13.  

 

§2. Val av ordförande för mötet  

Styrelsen beslutar  

att  välja  PS till ordförande för mötet. 

 

§3. Val av sekreterare för mötet 

Styrelsen beslutar  

att  välja AA till sekreterare för mötet. 

 

§4. Val av justerare för mötet 

Styrelsen beslutar  

att  välja JH till justerare för mötet. 

 

§5. Fastställande av röstlängd 

Styrelsen beslutar  

att  fastställa röstlängden till 9 personer, kl. 10:16. 

Röstberättigade: PS AD JH AF MA AA RB EM VH  

 

§6. Fastställande av dagordning 

Styrelsen beslutar 

att fastställa dagordningen såsom föreslagen av PS. 

 

§7. Beslut mellan möten 

Inga beslut mellan möten har ägt rum.  

 

§8. Styrelserond 

 
Ordförande  Sekreterare  Justerare  
Paul Stone  Arad Aslrousta Joel Hultman 
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För att få inblick i vad varje medlem av förbundsstyrelsen arbetat med sedan föregående                           

styrelsemöte, så fick var och en möjlighet att berätta om sitt arbete och vad de fokuserat på under                                   

tiden sedan det senaste styrelsemötet i september (“septembermötet”). 

 

AD: Skickat in Erasmusansökan för NS 2021, deltagit i förmöte med det ungdomspolitiska rådet bl.a. 

JH: Utvärderat ekonomihelgen, möte med konsultföretag, fortnox-genomgång med PS, budgetmöte med                     

projektledare bl.a. 

RB: Presentation av Head of Jury, inlägg och story på instagram. 

EM: Kontinuerlig kontakt och stöttning gentemot regionala ordföranden, inlett en interregional                     

medlemsrekryteringstävling bl.a. 

VH: Alla officials-roller är tillsatta med undantag för en, diskussion med sessions-presidenter, föreläsning                         

med projektledare om stresshantering, planering inför semi-digitala sessioner  bl.a. 

MA: Fortsatt arbetet med den interna kampanjen, arbetat med Erasmus-ansökan för NS 2021,  bl.a. 

AA: Inskickat en proposal, en topic of debate och två amendments till Board of National Committees (BNC)                                 

möte i oktober samt ordnat åtta partner-mandat för Erasmusansökan bl.a. 

PS: Första presidienätverksträff, uppdaterat mallar och underlag, upprättande av avtal tillsammans med AA                         

gällande konsultföretag, bistått i Erasmusansökan bl.a. 

 

§9. Kansliuppdatering   

SJ meddelar att föreningen kan vänta sig ett utökat statsbidrag mot bakgrund av den av svenska                               

regeringen presenterade budgetpropositionen. En enkät från MUCF om covid-19 effekt för                     

föreningen har mottagits. Därutöver, uppdaterar SJ att föreningen blivit särskilt slumpmässigt                     

utvald för fördjupad kontroll av Myndigheten för ungdoms- och civilsamhällesfrågor (MUCF). 

 

SJ noterar därutöver att EUP Sverige felaktigt har en skuld till RGS Öst, och att den väntas                                 

avskrivas. Erasmus+ ansökan för den nationella sessionen i Skellefteå har skickats in. Dessutom                         

har MUCF meddelat förändringar i ansökningsprocessen av Erasmus+, däribland att KA3-ansökan                     

som vi årligen söker inför varje nationell session kommer sammanslås med KA1. Konsekvenserna                         

av detta måste undersökas närmare.  

 

 
Ordförande  Sekreterare  Justerare  
Paul Stone  Arad Aslrousta Joel Hultman 
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MA nämner att det hade varit passande att få en överblick av hur olika nationalkommittéer inom                               

nätverket hanterat covid-19 och hur deras situation ser ut.  

 

SJ fortsätter berätta att Europa Direkt avser att öppna nya kontor och att det kan finnas en                                 

öppning för föreningen att bli ett sådant efter en ansökningsprocess. Frågan ska diskuteras                         

närmare vidare. 

 

§10. Ekonomiuppdatering  

JH berättar om den ekonomiska utbildningshelgen och anser att den var förhållandevis tydlig och                           

koncis om än digitalt. Frågor om faktura och förhållande till banken är något som TH redan kände                                 

sig trygg i, men det övergripande intrycket av ekonomihelgen menar han har varit god. TH frågar                               

sig om det faktiskt behövs en hel helg för utbildningen liksom det varit tidigare och framhåller att                                 

kassörsnätverket fungerar som ett bra komplement med mer nischat innehåll. JN instämmer i                         

TH:s poäng att innehållet kan anses vara överflödigt i förhållande till bredden portföljer som deltar                             

under utbildningshelgen. NS anser också att det digitala mötet var passande, då innehållet var                           

kort, och delar bilden av att begränsa antalet deltagare till de som kan anses ha mest nytta av                                   

utbildningen. 

 

JH ger en genomgång av höstbudgeten.  

 

JH föreslår att styrelsen beslutar att fastställa budgeten tills vidare. 

 

Styrelsen beslutar 

att  fastställa budgeten tills vidare. 

 

PS ajournerar mötet från kl. 12:09. Mötet återupptas kl. 12:20. 

 

§11. Utvärdering målsättningar   

 
Ordförande  Sekreterare  Justerare  
Paul Stone  Arad Aslrousta Joel Hultman 
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Styrelsen för en intern diskussion om utvärdering av målsättningar i september månad och det                           

första kvartalet av verksamhetsåret.  

 

§12. Genomgång mål verksamhetsåret   

Styrelsen för en intern diskussion om nya målsättningar för oktober månad och det andra                           

kvartalet i verksamhetsåret.  

 

PS ajournerar mötet kl. 12:56. Mötet återupptas kl. 13:58. 

 

§13. Uppdatering NSP 2020/2021  

En ny board bestående av president och vice-presidenter har tillsatts för den nationella sessionen                           

2021 i Skellefteå. Denna är densamma som den inställda nationella sessionen 2020, påminner AD.                           

En editor väntas bjudas in och denna process har påbörjats, fortsätter AD. 

  

§14. Regionala sessioner 2020   

VH uppdaterar att den övergripande bilden rörande de regionala sessionerna är god.  

 

RS Öst har hittat förutsättningar för att hitta passande lokaler. S:t Eskils gymnasium har erbjudit                             

sig att bistå med förtäring till en överkomlig kostnad. RS Väst har beviljats bidrag om totalt 45 000                                   

SEK från Levande historia. De regionala projektledarna väntas hålla i ett gemensamt                       

organisatörsmöte för att stärka banden mellan organisatörerna. RS Syd har beviljats medel från                         

Malmös elevkårer om än för ett mindre belopp än ifjol. RS Syd har även hittat en rad andra                                   

sponsorer. 

 

Representation av styrelserepresentanter på varje regional session är följande: 

RS Syd: RB 

RS Väst: MA 

RS Öst: AA 

VH deltar i samtliga sessioner. 

 
Ordförande  Sekreterare  Justerare  
Paul Stone  Arad Aslrousta Joel Hultman 
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PS understryker att smittspridningsläget kontinuerligt följs och att SJ har fortsatt kontakt med                         

skolor. Därutöver påminner PS att VH undersöker möjligheten till semi-digitala sessioner i det fall                           

det behövs. Detta gäller särskilt RS Öst mot bakgrund av det direktiv för skolor i Stockholm som                                 

talar emot ett deltagande. VH menar att det kan vara en god idé att kontakta berörda skolor i                                   

Stockholm om möjligheten att delta digitalt. Att ställa om sessionen till en heldigital motsvarighet                           

kan vara ett bakslag för officials som haft förväntningen av fysisk session. Däremot bör det starkt                               

övervägas i det fall styrelsen överväger att ställa in sessionen, då det också finns en en rad verktyg                                   

till vårt förfogande. PS önskar att VH skapar en checklista för det fall sessionen tvingas hållas                               

digitalt på kort varsel. JN flaggar för en påtaglig risk att officials hoppar av ifall sessionen blir                                 

digital. SJ framhåller att sessionen icke desto mindre har nio skolor även ifall den enskilda skolan                               

från Stockholm inte väljer att delta.  

 

EM framhåller att ett eventuellt framtida beslut om att ställa om en eller flera regionala sessioner                               

till en digital motsvarighet, skulle vara ett resultat av nödvändighet snarare än vilja. Vad gäller                             

eventuella avhopp så är det inte uteslutet att ersättare kan hittas på kort varsel, fortsätter EM. NS                                 

påpekar att det är viktigt med transparens gentemot officials genom att informera om de                           

eventuella alternativa följderna. AF anser att diskussionen är relevant och instämmer i att skolor                           

borde informeras om det digitala alternativet.  

 

PS undrar hur styrelsen ser på att tillåta att skolor väljer elever som deltagit i NSP tidigare från                                   

föregående år. VH ser positivt på att tillåta en viss flexibilitet, men att det företrädesvis borde vara                                 

nya delegater. NS instämmer i det sistnämnda. Samtidigt är det viktigt det inte borde vara elever i                                 

årskurs tre, vilket också PS poängterar med hänvisning till Policy för den Nationella                         

Uttagningsprocessen (NSP). Elever i årskurs tre kan nämligen inte avancera till den nationella                         

sessionen i skrivande stund.  

 

Styrelsen för en fortsatt diskussion om delegater från NSP 19/20 ska få delta under NSP 20/21. 

 

 
Ordförande  Sekreterare  Justerare  
Paul Stone  Arad Aslrousta Joel Hultman 
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PS föreslår att tilldela styrelsen mandat att meddela undantag till fjärde stycket under                         

underrubriken “Uttagningsprocessen” i Policy för den Nationella Uttagningsprocessen (NSP) i det                     

fall det avser delegater som deltog under NSP 2019/2020. 

 

Styrelsen beslutar  

att tilldela styrelsen mandat att meddela undantag till fjärde stycket under underrubriken                       

“Uttagningsprocessen” i Policy för den Nationella Uttagningsprocessen (NSP) i det fall det avser                         

delegater som deltog under NSP 2019/2020. 

 

MA och VH föreslår att styrelsen tilldelar styrelsen mandat att meddela undantag till första stycket                             

under underrubriken “Uttagningsprocessen” i Policy för den Nationella Uttagningsprocessen                 

(NSP) gällande ålder. 

 

Styrelsen beslutar med acklamation 

att inte tilldela styrelsen mandat att meddela undantag till första stycket under underrubriken                         

“Uttagningsprocessen” i Policy för den Nationella Uttagningsprocessen (NSP) gällande ålder. 

 

PS ajournerar mötet 15:30. Mötet återupptas 15:45. 

 

§15. Workshop: Utredning om EUP Sveriges roll i civilsamhället     

SJ håller i en workshop om EUP Sveriges roll i civilsamhället både vad gäller redan existerande                               

förbindelser men också nya samarbeten och möjligheter.  

 

§16. Konsultfirma - diskussion och beslut om avtal   

PS presenterar en konsultfirma och det eventuella avtalet som styrelsen ska ta ställning till.                           

Konsultfirman ska stödja EUP Sverige i områden rörande verksamhets- och                   

organisationsutveckling. 

 

 
Ordförande  Sekreterare  Justerare  
Paul Stone  Arad Aslrousta Joel Hultman 
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PS föreslår att styrelsen ger firmatecknarna i uppdrag att slutföra förhandlingarna med                       

konsultfirman och ingå avtalet efter informellt godkännande av styrelsen på Slack. 

 

Styrelsen beslutar 

att ge firmatecknarna i uppdrag att slutföra förhandlingarna med konsultfirman och ingå avtalet                         

efter informellt godkännande av styrelsen på Slack. 

   

§17. Erasmus+ ansökan - NS 2021    

AD sammanfattar ansökningsprocessen som pågått den senaste månaden. AA berättar att partner                       

mandat har mottagits från följande länder: Tyskland, Nederländerna, Polen, Spanien, Irland,                     

Grekland, Finland och Danmark. Både PS och MA riktar uppskattning till alla medförfattare och                           

övriga som deltagit i arbetet.  

 

PS föreslår att styrelsen justerar dagordningen så att §18 “Workshop: Skapa gemenskap på RS                           

2020” och §19 “Utvärdering BAT” i dagordningen. 

 

Styrelsen beslutar 

att justera dagordningen så att §18 “Workshop: Skapa gemenskap på RS 2020” och §19                           

“Utvärdering BAT” byter plats. 

 

§18. Utvärdering BAT     

EM presenterar utvärderingen av BAT. Däribland nämns följande: Styrelsen hade kunnat undvika                       

kramar i högre utsträckning, mot bakgrund till den pågående pandemin och den policy som                           

upprättats. Det upplevdes vara något svårt vid tillfällen att hålla två meters avstånd mellan                           

deltagare. Maten uppskattades överlag. Vad gäller digitalt deltagande upplevde vissa att det var                         

strukturerat, interaktivt och att de kändes inkluderande. Samtidigt förekom det diametralt                     

motsatta åsikter. 

 

 
Ordförande  Sekreterare  Justerare  
Paul Stone  Arad Aslrousta Joel Hultman 
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MA menar att det var utmanande att inkludera samtliga deltagare digitalt. I princip samtliga                           

deltagare hade avslagen kamera, och MA hade dessutom en upplevelse av att somliga var                           

frånvarande från moduler. RB delar denna uppfattning mot bakgrund av att han emellanåt                         

tillfrågade specifikt de digitala deltagarna utan svar. VH framhåller att den tekniska problematiken                         

om dålig uppkoppling låg utanför styrelsens kontroll.  

 

EM understryker att kontrasten i svaren starkt pekar på att upplevelserna bottnar i deltagarnas                           

individuella inställningar till digitalt deltagande generellt. PS föreslår ett alternativ att man                       

framgent har kameran längst bak i rummet samtidigt som föreläsaren är uppkopplad via mobilen                           

som ett sätt att både synliggöra de fysiska deltagarna och bevara ljudkvaliteten. 

 

NS påpekar att det borde vara standard att man har kameran på, vilket PS instämmer i och                                 

tillägger att det bör informeras på förhand. EM framhåller att denna instruktion framgick, varpå RB                             

anser att vi får vara noga med att påminna. Därutöver upplyser TH att den sociala aspekten är                                 

viktig, nämligen att föreläsaren bjuder på sig själv. Utöver detta menar TH att det är opassande att                                 

de fysiska deltagarna alluderar till konversationer de själva haft inför de digitala deltagarna som ej                             

förstår sammanhanget. 

 

PS ajournerar mötet kl. 17:42.  

 

Dag 2  

Mötet återupptas kl. 9:54. 

 

§19. Workshop: Skapa gemenskap på RS 2020   

PS berättar att diskussioner förts med presidenterna för de regionala sessionerna vilket utmynnat                         

i en önskan av att förbundsstyrelsen listar möjliga förslag på aktiviteter som kan användas för att                               

skapa gemenskap på sessionerna utan att deltagarna möts i helgrupp. 

 

§20. BNC Möte   

 
Ordförande  Sekreterare  Justerare  
Paul Stone  Arad Aslrousta Joel Hultman 
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AA föreslår att styrelsen beslutar att rösta för nedanstående förslag i BNC: 

- Minor Revisions to the Policy on Safeguarding Safety and Dignity in EYP 

- Amendment of the Policy on Communication 

- Clarification of the IS Editor Selection Policy in the Event of a Jointly Submitted Co-Editor                             

Application 

 

Styrelsen beslutar 

att rösta för de ovanstående förslagen i BNC. 

 

PS och AA föreslår att styrelsen tilldelar dem mandat att företräda EUP Sverige i BNC. 

 

Styrelsen beslutar 

att tilldela PS och AA mandat att företräda EUP Sverige i BNC. 

 

§21. Uppdatering från regionala styrelser   

TH betonar utmaningen om engagemang inom RGS Syd men i synnerhet problemet om                         

överlämnande av exempelvis behörighet till den regionala Facebooksidan från föregående                   

styrelse. Mot bakgrund av den förstnämnda utmaningen, delvis på grund av                     

kommunikationssvårigheter, har TH upplevt en stor arbetsbelastning under sommaren. Numera                   

går utvecklingen mot en positiv riktning. En beginners’ night kommer äga rum för nya medlemmar                             

inför den regionala sessionen. En valberedning väntas adjungeras in i enlighet med det regionala                           

årsmötes beslut. En eventuell artikel om EUP-lärare är på gång. Eftersom styrelsen ännu inte har                             

ett signerat årsmötesprotokoll så kan de ännu inte få tillgång till  sitt bankkonto. 

 

JN noterar att kommunikationen inledningsvis var god inom styrelsen men att det numera blivit                           

en utmaning. RGS Öst har haft tre in-school sessions, från vilka regionen rekryterat flest                           

medlemmar, fortsätter JN. PS påminner och lyfter fram aktiviteter som mycket passande tillfällen                         

för medlemsrekrytering. 

 

 
Ordförande  Sekreterare  Justerare  
Paul Stone  Arad Aslrousta Joel Hultman 
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NS poängterar att BAT gick bra. Hon noterar att Bäckängsgymnasiet har en årlig in-school session                             

på svenska där en medlemsrekrytering gjordes. Vidare delar NS upplevelsen om kommunikation                       

och arbetsbelastning.  

 

PS ajournerar mötet kl. 11:55. Mötet återupptas kl. 12:10. 

 

§22. Medlemsrekrytering 

EM uppdaterar att organisationen i nuläget har över 500 medlemmar och stigande, vilket är                           

mycket positivt. Detta beror enligt henne delvis på rekryteringen i in-school sessions. 

 

TH medger att det varit utmanande att rekrytera medlemmar, inte minst på grund av                           

prioriteringen att utveckla en hållbar styrelsestruktur, men att det nu går framåt. JH påminner att                             

vi befinner oss i början av medlemsrekryteringen och ser positivt på utvecklingen hittills.  

 

JN ringar in problemet att många inte helt förstår vad EUP innebär och följaktligen en ovilja att                                 

registrera sig. PS uttrycker att han förstår problemet och att man får göra sitt bästa att beskriva                                 

organisationen och dess syfte. VH poängterar att öppna hus kommer hållas senare i höst där                             

medlemsrekrytering kan komma att ske i viss utsträckning.  

 

§23. Utvärdering av skolrekrytering   

PS berättar att målsättningen var att samtliga skolor blivit rekryterade vid månadsskiftet. EM                         

anger att situationen ser olika ut i olika regioner. SJ uppdaterar att vi har två nya skolor i RS Väst                                       

respektive RS Öst och att vi underskattat efterfrågan. 

 

TH uppmärksammar problemet om att det förekommit olämpliga svar från en eller flera skolor i                             

samband med skolrekryteringen. PS understryker att detta är oacceptabelt och betonar att det är                           

viktigt att förbundsstyrelsen underrättas i det fall att olämpliga svar från skolor inkommer till de                             

regionala styrelserna.  
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§24. Nytt digitalt arkiv   

SJ informerar att det digitala arkivet har uppdaterats med en ny struktur och inventeringslista för                             

att på ett smidigare sätt orientera sig bland innehållet.   

 

PS föreslår att styrelsen justerar dagordningen så att §27 om LSU Representantskap 2020 flyttas                           

upp i dagordningen till §25.  

 

Styrelsen beslutar 

att justera dagordningen så att §27 om LSU Representantskap 2020 flyttas upp i dagordningen till                             

§25.  

 

§25. LSU Representantskap 2020  

 

PS föreslår att styrelsen väljer PS till ombud i LSU Representantskap 2020. 

 

Styrelsen beslutar 

att  välja PS till ombud i LSU Representantskap 2020. 

 

PS föreslår att styrelsen väljer EM till övrig representant i LSU Representantskap 2020. 

 

Styrelsen beslutar 

att  välja EM till övrig representant i LSU Representantskap 2020. 

 

PS ajournerar mötet kl. 12:57. Mötet återupptas kl. 13:51. 

 

§26. Workshop: Engagemang i regioner och lokalföreningar   

PS håller en workshop för alla närvarande att delta om hur föreningen kan verka för att främja                                 

utvecklingen av de regionala och lokala styrelserna. 

 

 
Ordförande  Sekreterare  Justerare  
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§27. Utvärdering och planering av nationella kampanjer     

Olika medlemmar av styrelsen har engagerat sig i olika delar av den nationella kampanjen, inte                             

minst vad gäller stresshantering och kommunikation, berättar MA. Hon noterar att det varit                         

utmanande att genomföra kampanjen i sin helhet. MA har däremot samlat material från                         

kampanjen som kan användas i framtiden vid behov. 

 

JH anser att styrelsen i framtiden kan kommunicera om kampanjen på ett bättre sätt. Detta kan                               

göras genom att påminna om kampanjen ett antal dagar före varje evenemang, särskilt på Slack                             

då kampanjen vände sig internt. PS och AD instämmer i synpunkten om kommunikationen, men                           

framhåller att detta varit den första nationella kampanjen och att det finns potential till                           

utveckling. NS understryker att syftet bakom kampanjen är ett gott initiativ. 

 

MA betonar problematiken att framgångsrikt kontakta förtroendevalda i de regionala styrelserna,                     

vilket är en bild som närvarande regionala representanter delat tidigare i mötet. PS tänker att                             

inspelade föreläsningar kan vara ett sätt att göra innehållet mer lättillgängligt.  

 

Vad gäller nästa nationella kampanj så ska MA överväga valet av nästa nationella kampanj innan                             

förslag till beslut utgår till förbundsstyrelsen. Aktivt medborgarskap är ett förslag som nämns. 

 

PS ajournerar mötet kl. 15:03. Mötet återupptas kl. 15:20. 

 

§28. Representantskap i civilsamhället   

Ungdomspolitiska rådet 

AD har haft förmöte digitalt med ett antal ungdomsorganisationer närvarande om ungas                       

deltagande i samhällsbygget. Den 9:e oktober medverkar han på ett möte, tillsammans med dessa                           

ungdomsorganisationer, med Amanda Lind (kultur- och demokratiminister) där tankarna i                   

förmötet ska lyftas med ministern.  

 

Altinget 

 
Ordförande  Sekreterare  Justerare  
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AA har deltagit i ett av Altingets nätverk bestående av en rad intresseorganisationer. Han berättar                             

om mötets innehåll och ger en preliminär bild av vad EUP Sverige får ut av att delta. En närmare                                     

utvärdering av deltagandet väntas göras tidigast under våren. 

 

Konsultationsmöte: LSU ungdomsrepresentanter till EU  

MA, AA och TH uttrycker intresse att delta vid ett konsultationsmöte med LSU:s                         

ungdomsrepresentanter till EU: 

 

Konsultationsmöte: LSU:s representant till Svenska Unescorådet 

PS väntas delta i ett konsultationsmöte med  LSU:s representant till Svenska Unescorådet. 

 

§29. Övriga frågor   

Europa Direkt 

PS föreslår att styrelsen uppdrar arbetsgruppen för bidrag och samarbeten att undersöka                       

lämpligheten i att ansöka om att bli ett Europa Direkt-kontor. 

 

Styrelsen beslutar  

att uppdra arbetsgruppen för nya samarbeten att undersöka lämpligheten i att ansöka om att bli                             

ett Europa Direkt-kontor. 

 

Nordisk styrelsenätverk  

PS meddelar att svar mottagits från Norge men att de för närvarande befinner sig i en                               

övergångsperiod. Finland och Danmark uttrycker intresse men har ännu inte fattat ett formellt                         

beslut. 

 

Presskit på hemsidan 

VH ser gärna att ett presskit bestående av bilder, information om vilka vi är och vem man bör                                   

kontakta för intervjuer och liknande borde skapas. Vad gäller bilder tydliggör AA att ändamålet om                             

marknadsföring väntas inkluderas i samtyckesblanketten för fotografering under sessioner.   

 
Ordförande  Sekreterare  Justerare  
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Undersökning om arbetsbelastning 

MA anser att det är missvisande att det i marknadsföring om styrelseposterna anges att 10h/vecka                             

krävs när det i själva verket kan vara avsevärt högre. Därför vill hon att en undersökning görs för                                   

att kontrollera den verkliga tidsomfattningen. JH flaggar för att arbetsbördan kan variera                       

periodvis och att frågan bör vänta tills vårterminen. PS framhåller att marknadsföringen är                         

valberedningens ansvar och att det i sådana fall måste hanteras i samråd med dem. Han meddelar                               

dock att han på denna förfrågan ska se över hur en undersökning av förbundsstyrelsens                           

arbetstimmar skulle kunna utredas.  

 

Utvärdering om hemsidan 

TH betonar att hemsidan avseende kontaktuppgifter och förtroendevalda i RGS är utdaterade och                         

bör justeras, vilket SJ instämmer i. NS påtalar att de saknar tillgång till den regionala                             

e-postadressen. 

 

VH anser att hemsidan borde visa bilder på de förtroendevalda, vilket vinner gehör i mötet.  

 

PR 

NS efterfrågar utbildning i praktisk kunskap om PR gällande exempelvis design av inlägg. RB ber                             

NS att dela kontaktuppgifterna till berörd förtroendevald i RGS Väst för att diskutera saken vidare.  

   

§30. Mötets avslutande   

PS avslutar mötet kl. 16:12.  

 

 
Ordförande  Sekreterare  Justerare  
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